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اصفهان - مرادیان: ابراهیم کاویان پور رئیس بازاریابی و فروش شرکت 
پالایش نفت اصفهان  در خصوص چشم انداز صنعت پالایشی در سال 98 بیان 
کرد: با توجه به اینکه هم خوراک پالایشگاه ها از بازار داخل تامین می شود و هم 
بخش عمده محصولات پالایشی در بازار داخل عرضه می گردد، بنابراین آثار تحریم 
ها بر روند فروش این صنعت کمرنگ تر از صنایع صادرات محور بوده و کاهش 
ظرفیتی بابت تحریم نخواهیم داشت؛ اما با این حال صادرات فرآورده های ویژه 

پالایشگاه ها از محدودیت های تحریم تاثیر می پذیرد.
وی افزود: تنها مشکلی که تداوم تحریم ها در پی خواهد داشت، احتمالا 
روند تامین تجهیزات و ماشین آلات در پالایشگاه هایی است که در حال اجرای 
طرح های ارتقاي کیفیت فرآروده هاي خود هستند و مي توان گفت تقریبا تمامی 

پالایشگاه ها در حال اجرای طرح های بهبود کیفی محصولات خود هستند. 
کاویان پور گفت: طبق استانداردهای بین المللی، از سال 2020 نظارت بر 
میزان گوگرد در فرآورده های پالایشی سختگیرانه تر اعمال خواهد شد و اگر 
نتوانیم تا آن زمان پروژه های کیفی سازی را به سرانجام برسانیم، با مشکلاتی در 
صادرات مواجه خواهیم شد. از این رو تعویق در زمان بهره برداری از پروژه های 
بهینه سازی فرآورده های پالایشی، در بلند مدت چالش صنعت محسوب می شود.
این کارشناس صنعت پالایشی ضمن تاکید بر تاثیر قیمت نفت خام و نرخ 
ارز بر سودآوری پالایشگاه ها، گفت: قیمت جهانی نفت خام و نیز نرخ ارز مستقیما 
بر سودآوری پالایشی ها اثرگذار است. افزایش نرخ ارز نیمایی اگر چه هزینه های 
پالایشگاه ها را افزایش خواهد داد؛ ولی اثر مثبت به مراتب با اهمیت تری بر رشد 
درآمد پالایشی ها دارد.وی افزود: پیش بینی می شود چنانچه اتفاق خاصی که 

روند عرضه و تقاضای نفت را متاثر کند، رخ ندهد؛ نفت خام جهانی در محدوده 55 
تا 70 دلار در نوسان باشد. این نرخ برای پالایشی ها نرخ مناسبی است. البته در 
صورت کاهش حجم فروش نفت ایران، احتمالا نرخ خوراک پالایشگاه ها کاهش 
یابد.کاویان پور در خصوص ظرفیت تولید پالایشگاه ها عنوان کرد: ظرفیت تولید 
روزانه پالایشگاه های کشور در حال حاضر 1 میلیون و 800 هزار بشکه نفت 
خام است و افزایش حجم تولید در کوتاه مدت امکانپذیر نیست. در حال حاضر 
پالایشگاه ها تقریبا با تمام ظرفیت خود تولید می کنند و با خطوط تولید فعلی، 

نمی توان انتظار افزایش ظرفیت تولید داشت.
رئیس بازاریابی و فروش شپنا در خاتمه تصریح کرد: تامین مواد اولیه از 
بازار داخل و بازار فروش داخلی و تضمین شده، مهمترین نقطه قوت پالایشگاه 
ها محسوب می شود. با این شرایط، تولید پالایشگاه ها حتی در صورت تشدید 

محدودیت های بین المللی تداوم خواهد داشت.

رئیس بازاریابی و فروش »شپنا« تاکید کرد:

تامین خوراک داخلی و بازار فروش تضمینی، نقطه قوت پالایشی ها در روزهای سخت

تعویض یک هزار و 91 کنتور خراب مشترکین 
گلستانی در سال گذشته

مدیرامور آب و فاضلاب علی آباد کتول از تعویض یک هزار و 91 کنتور 
خراب مشترکین شهرهای علی آباد کتول و فاضل آباد با هدف کاهش هدر 
استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  .به  داد  خبر  آب  رفت 
این  خبری  پایگاه  با  گفتگو  در  مزیدی«  جعفر  محمد  مهندس«  گلستان، 
از پرت  اینکه  بر  : تعویض کنتورهای خراب  و فرسوده علاوه  شرکت، گفت 
بیش  از اندازه آب و اثرات منفی آن بر تأسیسات آب رسانی جلوگیری می کند، 
شرایط لازم جهت کنترل مصرف و خدمات رسانی شایسته تر به مشترکین و 
اقدامات  از  را  آب  توزیع  شبکه  اصلاح  می نماید.وی  فراهم  نیز  را  شهروندان 
مهم در جهت جلوگیری از پرت آب و واگذاری انشعاب برشمرد و افزود: 2 
، 46مورد  آلات  کردن شیر  مرئی  مورد   62 ، اصلاح شبکه  متر  و760  هزار 
جابه جایی کنتور ، و 4 مورد تعویض شیرآلات مخزن از دیگر فعالیت ها آب 
بدون درآمد نیز بوده است.وی خاطر نشان کرد : 415 مورد استاندارد سازی 
انشعابات قدیمی، ترمیم و رفع ، 583 فقره رفع اتفاقات انشعابات، 104فقره 
رفع اتفاقات شبکه توزیع آب اتفاقات خط انتقال، از دیگر اقدامات انجام شده 
می باشد.مهندس مزیدی تصریح کرد : در سال گذشته 2 هزار و 799 متر 
در جهت  اقدامات  دیگر  از  شده  نصب  انشعابات  مورد  و 447  شبکه  توسعه 
افزایش جمعیت تحت پوشش آب در شهرهای علی آباد کتول و فاضل آباد 
بوده است .وی توزیع آب شرب سالم و بهداشتی را مهم ترین اولویت کاری 
این اداره عنوان کرد و گفت: در سال گذشته با هدف ارتقاء کیفت آب شرب 
 25 شستشوی  کلرسنجی،  مورد   760 و  هزار  هشت  شهروندان،  برای  سالم 
کیلومتر از شبکه توزیع آب شرب و شستشوی بیش از 8 کیلومتر خط انتقال 
از فعالیت های دیگر این امور در راستای ارتقاء کیفیت بوده است .مهندس 
مزیدی خاطرنشان کرد: خرید و نصب 3 دستگاه کنتور مغناطیسی مخازن ، 
خرید و نصب 2 دستگاه ارتفاع سنج مخازن ،5 مورد نصب دوربین مدار بسته 
مخازن ، از فعالیت های امور آب و فاضلاب علی آباد کتول در جهت مدیریت 
توزیع بوده است .  مدیرامور آب و فاضلاب علی آباد کتول یادآور شد : 6 مورد 
تعویض الکتروپمپ فرسوده ، ویدئومتری و اسیدشویی 7 حلقه چاه علی آباد 
کتول و فاضل آباد  به منظور افزایش آبدهی چاه از دیگر فعالیت های این امور 

در سال گذشته بوده است .

اصفهان - مرادیان: در سومین جلسه هیات نمایندگان اتاق بازرگانی 
اصفهان آیین نامه تشکیل کمیسیون های تخصصی به تصویب رسید. 

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان،مسعود گلشیرازی رییس 
اتاق  اتاق بر اساس عنوان  اتاق بازرگانی در این جلسه گفت:کمیسیون های 
بازرگانی،صنایع،معادن و کشاورزی و همچنین نقش محوری در سامان بخشي 
تشکل های اقتصادی و بهبود فضای کسب و کار و رایزنی با قوای سه گانه در 

قالب 8کمیسیون تخصصی سازمان دهی می شود.
تشکل  و  اجتماعی  های  »مسوولیت  های  کمیسیون  افزود:  وی 
کار«  و  کسب  محیط  بهبود  و  ارتباطات«،»توسعه  و  ها«،»تجارت،خدمات 
،»معادن« و»  برند«  و  ،»گردشگری  ،»صنایع«،»کشاورزی و محیط زیست« 
حقوقی و پارلمانی« با هدف پوشش موضوعات و مسایل فعالان اقتصادی با 

حضور اعضای اتاق به زودی فعالیت خود را آغاز می کنند.
 وی تاکید کرد:بهبود محیط کسب و کار یکی از وظایف مشترک همه 
کمیسیون های تخصصی اتاق است و هر کمیسیون با تمرکز بر مولفه های 
کسب و کار ضمن شناسایی موانع ،راهکارهای اجرایی را برای حل آن را به 

اتاق ارایه می دهد.
دکتر بهرام سبحانی نایب رییس اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه با 
اشاره به نامگذاری سال رونق تولید گفت:رونق تولید و تسهیل شرایط برای 
تولیدکنندگان می تواند بسیاری از چالش های پیش روی جامعه را بر طرف 
کند و  تمرکز اتاق بازرگانی اصفهان در این دوره ، بهبود شاخص های کسب 

و کار از جمله رونق تولید است. 
این  در  اصفهان  بازرگانی  اتاق  رییس  نایب  قلمکاری  حمیدرضا  دکتر 
آن  بندی  تقسیم  و  بازرگانی  اتاق  استراتژی  سند  به  توجه  خواستار  جلسه 
در قلمرو کمیسیون های تخصصی شد و گفت:کمیسیون های می توانند با 
اولویت بندی مسایل و چالش های حوزه خود نسبت به حل مشکلات اقدام 

نمایند. دکترسیدرسول رنجبران خزانه دار و عضو هیات رییسه اتاق بازرگانی 
اصفهان در این جلسه گفت:کمیسیون های تخصصی بر اساس وظایف اصلی 
اتاق و با هدف شناسایی مسایل و معضلات کسب و کار اعضا و ارایه راهکار می 

تواند اتاق های فکر تخصصی تشکیل دهند.
فرشته امینی عضو هیات رییسه اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه با 
اشاره به افزایش هزینه های مالی برای جابه جایی ارزهای صادراتی به داخل 
کشور گفت:صادرکنندگان برای انتقال ارز ناشی از صادرات مجبور به پرداخت 
را  آنان  مالی  بانک های خارجی هستندکه هزینه های  به  مالی  هزینه های 

افزایش داده است.
 سیدعبدالوهاب سهل آبادی عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان 
در این جلسه خواستار تشکیل کمیسیون پشتیبانی با هدف بررسی مسایل 

بیمه ،مالیات و بانکی اعضا به صورت تخصصی شد.
این  اصفهان در  بازرگانی  اتاق  نمایندگان  محمدرضا رجالی عضو هیات 
به  همواره  اصفهان  استان  اقتصای  مزیت  عنوان  به  گفت:گردشگری  جلسه 

عنوان یکی از بخش های کلیدی و موثر از سوی  اتاق بازرگانی شناخته شده 
و در این راستا فرایند برندشهری با قدرت بیشتر در دوره نهم هیات نمایندگان 

دنبال می شود.
احمد خوروش دیگر عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان در این 
جلسه خواستار برطرف شدن موانع  کسب و کار از جمله مسایل مالیاتی ،بیمه 
و گفت:عمده  اقتصادی شد  فعالان  برای  بانکی  تسهیلات  و  اجتماعی  تامین 

فعالان اقتصادی باسه بخش چالش بسیاری دارند.
اصفهان  بازرگانی  اتاق  نمایندگان  هیات  عضو  برادران  رضا 
ضرورت  و  تولید  بخش  در  قوانین  تورم  به  اشاره  با  جلسه  این  در 
ظرفیت  از  استفاده  با  اصفهان  بازرگانی  گفت:اتاق  آن  اصلاح  و  پالایش 
رایزنی  و  تولید  مانع   قوانین  شناسایی  ضمن  تخصصی  های  کمیسیون 
قوانین  از  دسته  این  اصلاح  بر   اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان  با 

شد. خواهد  متمرکز 
اکبر لباف عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان با اشاره به شرایط 
اقتصادی کنونی گفت: رویکرد فعالان اقتصادی تدافعی و حفظ وضع موجود 
است و اتاق بازرگانی و کمیسیون های تخصصی نیز بایدرویکرد تدافعی برای 

حفظ واحدهای تولیدی  را در دستور کار قرار دهند.
اصغر اخوان مقدم دیگر عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان در 
این جلسه خواستار بررسی و بازنگری دقیق در فعالیت کمیسیون های دوره 
قبل اتاق شد و گفت:این بررسی می تواند به مسیریابی فعالیت های کمیسیون 

ها در دوره جدید کمک کند.
مجتبی کاروان دیگر عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان در این 
جلسه چابک سازی کمیسیون های اتاق را برای پیگیری مسایل درون بخشی 
را مهم و ضروری برشمرد و گفت:بخش خصوصی نسبت به مسایل و چالش 

های خود با سرعت عمل بیشتری باید حرکت کند.

اهواز-لیلا زرگانیان: بیش از 112 هزار نفر از گردشگران و مهمانان 
نوروزی طی تعطیلات نوروزی سال جاری ضمن بازدید از مجتمع بندری 
نزدیک  از  بندری  بزرگ  مجتمع  این  های  توانمندی  با  خمینی)ره(  امام 

آشنا شدند.
مدیرمنطقه ویژه اقتصادی بندرامام خمینی)ره( با اشاره به تشکیل کمیته 
کیفی   و  کمی  افزایش  منظور  به  کل  اداره  این  ابتکار  به  دریایی  گردشگری 
ارتقاء  خورموسی،   سواحل  های  گردشگاه  در  دریایی  گردشگری  خدمات 
این گردشگاه  از  و مطلوب  ایمن  استفاده  نحوه  درباره ی  آگاهی گردشگران 
ساحلی و ساماندهی قایق داران و فراهم کردن زمینه لازم برای تسهیل فعالیت 

آنان را از هم نتایج فعالیت این کمیته برشمرد.
امام  بندر  اقتصادی  ویژه  منطقه  داشت:   بیان  خبر  این  اعلام  ضمن 
خمینی)ره( با هدف آشنایی هموطنان با صنعت حمل و نقل دریایی و تبیین 
به  بروی علاقمندان  آنان ضمن گشودن درهای خود  زندگی  بنادر در  نقش 
بازدید از این بندر بزرگ تجاری کشور، پذیرای  99 هزار و 788 نفر از اقشار و 

گروهای مختلف مردم طی نیمه نخست فروردین ماه سال جاری بود.
عادل دریس در ادامه افزود: به منظور استقبال شایسته از بازدیدکنندگان 
آب  رایگان  ی  عرضه  بر  مشتمل  فرهنگی  رفاهی،  بهداشتی،  خدمات  انواع 
بوفه  استقرار  به سبک محلی،  قهوه ی  و  آشامیدنی سالم، آب جوش، چای 

های فروش غذاهای گرم و بهداشتی، خدمات رایگان تعمیرات خودرویی، ارائه 
اینترنت پرسرعت رایگان )wifi( و فوریت های پزشکی ضمن استقرار آمبولانس 
و کادر درمانی و نمایشگاه کتاب و صنایع دستی در محل ستاد استقبال به 

مهمانان نوروزی ارائه گردیده است.
وی همچنین تصریح کرد: اتخاذ تمهیدات ایمنی به منظور بهره گیری از 
جاذبه های دریایی و بندری در گردشگاه ها و اسکله این مجتمع بزرگ بندری 

از دیگر اقدامات مهم این اداره کل طی تعطیلات نوروزی بود.
داشت:  بیان  ادامه  در  خوزستان  استان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل 
حوزه  دریایی  های  درگردشگاه  سفر   398 طی  هموطنان  از  نفر   2186
استحفاظی این بندر به طور ایمن و بدون هرگونه سانحه به گردش دریایی 

پرداختند.
وی با اشاره به وقوع ناملایمات جوی طی نیمه نخست فروردین ماه سال 
جاری و لزوم حفظ ایمنی گردشگران و مهمانان نوروزی، این اداره کل ضمن 
از مهمانان و  به سواحل خورموسی، آن دسته  تخلیه گردشگاه های مشرف 
مسافران نوروزی را که در این نقاط اقامت داشتند، به سمت مجتمع بندری 

هدایت کرده و آنان را در اماکن بندری سکنی داد.
دریس همچنین  اتخاذ تمهیدات ایمنی از جمله ممنوعیت انجام هر گونه 
میزان  ارتقای  و  آب های خورموسی  در سواحل  تفریحی  های  قایق  گردش 

آمادگی در برابر احتمال وقوع حوداث غیرمترقبه از جمله  دیگر اقدامات این 
اداره کل برشمرد. 

یادآور می شود ستاد استقبال از مهمانان نوروزی در اداره کل بنادر و 
دریانوردی استان خوزستان هر ساله به منظور معرفی ظرفیت ها و توانمندی 
نوروزی  و مسافران  به مهمانان  امام خمینی)ره(  بندری  بزرگ  های مجتمع 
با ایجاد تمهیدات لازم در مبادی ورودی این مجتمع بندری مجموعه ای از 

خدمات رفاهی و فرهنگی طی ایام تعطیلات نوروزی به آنان  ارائه می کند.

 گلشیرازي: کمیسیون هاي تخصصی اتاق بازرگانی اصفهان 
با تمرکز بر بهبود فضای کسب وکار فعالیت خواهند کرد 

 بازید بیش از 11۲ هزار نفر از گردشگران 
از جاذبه های دریایی و بندری مجتمع بندری امام خمینی)ره(

دیدار   مدیرعامل شرکت گازاستان  گلستان با  
امام جمعه شهرستان گنبد  

 مهندس  محمد رحیم رحیمی مدیرعامل  شرکت گاز استان گلستان 
و هیئت همراه به منظور تبریک سال نو و ارائه وضعیت استمرار و پایداری 
جریان گاز شهرستان گنبد با حضور در دفتر امام جمعه شهرستان با حجت 
الااسلام والمسلمین ترابی دیدار و از رهنمودهاي ارزشمند ایشان بهره مند 
شدند.در این دیدار مهندس رحیمی  ضمن تبریک فرارسیدن سال 98،از 
عنایات و مساعدتهای  بی شائبه امام جمعه گنبد در زمینه مدیریت سیل 
حادث شده در شهرستان  تشکر نمود.وی در ادامه گزارشی از اقدامات 
شرکت گاز در زمینه استمرار و پایداری جریان گاز شهرستان گنبد و مناطق 
بحران زده و همچنین وضعیت تاسیسات گازرسانی ارائه نمود.    در ادامه 
امام جمعه شهرستان  گنبد نیز ضمن خوش آمدگویی وتبریک سال نو و 
فرارسیدن ماه شعبان،از عملکرد به موقع و بسیارخوب مدیرعامل و کارکنان 
شرکت گاز در شرایط بحرانی که توانستند با اقدامات مطلوب و موثر خود 

جلوی قطع گاز مردم عزیز را بگیرند قدردانی کرد.

قدردانی رئیس اداره گاز آق قلا استان گلستان  
از خدمات کارکنان اداره  

محمد عرب با تبریک سال نو از آمادگی و حضور موثر کارکنان اداره 
گاز آق قلا در بحران سیل شهرستان تشکر کرد .وی در این خصوص گفت: 
همزمان با هشدار سازمان هواشناسی درباره  ناپایداری شرایط جوی و بارش 
های شدید و ورود سیلاب  به شهرستان آق قلا  ، کلیه پرسنل اداره در 
آماده باش کامل قرار گرفتند .مهندس عرب افزود:در همین راستا  با تشکیل 
ستاد بحران  و همچنین برگزاری جلسه توجیهی  جهت بررسی شرایط و 
آماده بودن تأسیسات و ایستگاه ها ، تیم های عملیاتی  در اداره مستقر 
با تمام توان برای خدمت رسانی   ، ایام بحرانی  این عزیزان در  شدندکه 
به مردم شریف شهرستان خالصانه تلاش کردند که این خدمات همچنان 
ادامه دارد. رئیس اداره گاز آق قلا در خصوص اقدامات انجام شده  تصریح 
کرد: افتتاح و استقرار پایگاه مردمی  اقلام و مایحتاج مورد نیاز سیل زدگان 
و توزیع مستمر آن از همان ساعات اولیه سال درمحل ادراه گاز ، احداث 
پل ارتباطی به منظور تردد ضروری و کوتاه  شدن مسیر  22 روستا  بین 
شهرستان آق قلا و گرگان  در ابتدای روستای حاجی  قره و چند  پل  
دیگر در نقاط مختلف ، هماهنگی و همکاری با مسئولین شهرستان جهت 
مدیریت کردن بحران  و همچنین بازدید مستمر از منطقه  برای مرتفع 
نمودن مشکلات موجود و .... ازجمله اقدامات  مهمی بود که توسط کارکنان 

این اداره صورت پذیرفت .

اجرای پروژه های آب شیرین کن در شهرهای 
مختلف بوشهر تسریع می شود

عبدالحمید حمزه پوردر نشست با امام جمعه بوشهر با تاکید بر افزایش 
منابع آب آشامیدنی استان بوشهر افزود: با توجه به اینکه بیش از 80 درصد 
منابع آب آشامیدنی این استان، خارج از استان بوشهر است از این نظرتقویت 

منابع آبی استان از برنامه های مهم این شرکت است.
به گزارش روابط عمومی و آموزش همگانی شرکت آب و فاضلاب 
استان بوشهر حمزه پور اظهار داشت: با توجه به شدت مشکل کم آبی در 
شهرستان دشستان در تابستان سال گذشته تلاش می شود با تامین اعتبار 

لازم پروژه های تعریف شده در این شهرستان اجرا شود.
دشتستان  شهرستان  در  رسانی  آب  مشکل  حل  برای  افزود:  وی 
پروژه های مهمی طراحی و تدوین و اجرایی شده که در آستانه بهره برداری 
قرار دارد. نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه بوشهرهم با قدردانی از 
تلاش شرکت آبفا در تامین آب و با تاکید بر تقویت منابع آبی استان گفت: 
با توجه به محدودیت منابع و مشکلات ناشی از کم آبی تابستان گذشته، 
تقویت این منابع ضروری است.آیت الله غلامعلی صفایی بوشهری افزود: 
فصل گرما در این استان به زودی آغاز و باید با تلاش و برنامه ریزی جهادی 

منابع آب استان را آماده کرد.


